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Page 1: Table Of Contents
ELECTRIC or GAS DRYER USE AND CARE GUIDE Para una versión de estas instrucciones en
español, visite www.whirlpool.com Table of Contents DRYER SAFETY ...2 CHECK YOUR VENT
SYSTEM FOR GOOD AIR FLOW ...4 USE ACCUDRY™/AUTOMATIC DRY CYCLES FOR BETTER
FABRIC CARE AND ENERGY SAVINGS ...4 CONTROL PANEL &...
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Page 2: Dryer Safety
DRYER SAFETY...

Page 4: Check Your Vent System For Good Air Flow
CHECK YOUR VENT SYSTEM FOR GOOD AIR FLOW Good air flow Along with heat, dryers require
good air flow to efficiently dry laundry. Proper venting will reduce your drying times and
improve your energy savings. See “Installation Instructions.” The venting system attached to
the dryer plays a big role in good air flow.

Page 5: Control Panel & Features
CONTROL PANEL & FEATURES Tumble Damp Press Cool Down TIMED ACCUDRY sensor dryer
Jeans Very Dry Heavy ENERGY PREFERRED Delicate Less Dry Cool Down WP_WEGD4900XW
WRINKLE SHIELD Heavy TIMED WRINKLE SHIELD Damp Dry Tumble Press Cool Down Less Dry
Cool Down ENERGY PREFERRED WP_WEGD4800XQ...

Page 6: Cycle Guide
CYCLE GUIDE — ACCUDRY™/AUTOMATIC DRY CYCLES Not all cycles and settings are available
on all models. Settings and options shown in bold are default settings for that cycle. ACCUDRY™
- Senses moisture in the load or air temperature and shuts off when the load reaches the
selected dryness level. Choose ENERGY PREFERRED cycle for optimal energy savings.

Page 7: Using Your Dryer
USING YOUR DRYER WARNING: To reduce the risk of fire, electric shock, or injury to persons,
read the IMPORTANT SAFETY INSTRUCTIONS before operating this dryer. Before using your
dryer, wipe the dryer drum with a damp cloth to remove dust from storing and shipping. Clean
the lint screen Clean the lint screen before each load.

Page 8 Select the desired cycle Tumble Damp Press Cool Down TIMED Heavy
WP_WEGD4900XW WRINKLE SHIELD Select the desired cycle for your load. See the Cycle Guide
for more information about each cycle. ACCUDRY™/AUTOMATIC DRY Cycles You can select a
different dryness level, depending on your load, by turning the knob to dryness level.

Page 9: Dryer Care
DRYER CARE Cleaning the dryer location Keep dryer area clear and free from items that would
block the air flow for proper dryer operation. This includes clearing piles of laundry in front of
the dryer. Cleaning the dryer interior To clean dryer drum 1.

Page 10: Changing The Drum Light
Vacation, storage, and moving care Non-Use or Storage Care Operate your dryer only when you
are at home. If you will be on vacation or not using your dryer for an extended period of time,
you should: 1. Unplug dryer or disconnect power. 2.

Page 11: Troubleshooting
TROUBLESHOOTING First try the solutions suggested here or visit our website and reference
FAQs (Frequently Asked Questions) to possibly avoid the cost of a service call...In U.S.A.
http://www.whirlpool.com/help - In Canada www.whirlpool.ca If you experience Possible Causes
Lint screen clogged with lint.

Page 12 TROUBLESHOOTING cont. First try the solutions suggested here or visit our website
and reference FAQs (Frequently Asked Questions) to possibly avoid the cost of a service call...In
U.S.A. http://www.whirlpool.com/help - In Canada www.whirlpool.ca If you experience Possible
Causes Cycle time too short Automatic cycle ending early.

Page 13: Warranty
5. Cosmetic damage, including scratches, dents, chips or other damage to the finish of your
major appliance, unless such damage results from defects in materials or workmanship and is
reported to Whirlpool within 30 days from the date of purchase.
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Page 14: Sécurité De La Sécheuse
SÉCURITÉ DE LA SÉCHEUSE...

Page 16: Vérification D'une Circulation D'air Adéquate Pour Le Système
D'évacuation
VÉRIFICATION D’UNE CIRCULATION D’AIR ADÉQUATE POUR LE SYSTÈME D’ÉVACUATION
Circulation d’air adéquate Une sécheuse a besoin de chaleur et d’une circulation d’air adéquate
pour sécher efficacement le linge. Une ventilation adéquate réduit les durées de séchage et
accroît les économies d’énergie. Voir les Instructions d’installation. Le système d’évacuation
fixé...

Page 17: Tableau De Commande Et Caractéristiques
TABLEAU DE COMMANDE ET CARACTÉRISTIQUES Tumble Damp Press Cool Down TIMED
ACCUDRY sensor dryer Jeans Very Dry Heavy ENERGY PREFERRED Delicate Less Dry Cool Down
WP_WEGD4900XW WRINKLE SHIELD Heavy TIMED WRINKLE SHIELD Damp Dry Tumble Press
Cool Down Less Dry Cool Down ENERGY PREFERRED...

Page 18: Guide De Programmes
GUIDE DE PROGRAMMES — ACCUDRY™/PROGRAMMES AUTOMATIQUES Certains programmes
ne sont pas disponibles sur certains modèles. Les réglages et options indiqués en gras sont les
réglages par défaut pour ce programme. SÉCHAGE AUTOMATIQUE ACCUDRY™ - Détecte
l’humidité présente dans la charge ou la température de l’air et s’éteint lorsque la charge
atteint le degré...

Page 19: Utilisation De La Sécheuse
UTILISATION DE LA SÉCHEUSE AVERTISSEMENT : Pour réduire le risque d’incendie, de choc
électrique ou de blessures à autrui, lire les IMPORTANTES INSTRUCTIONS DE SÉCURITÉ avant de
faire fonctionner cette sécheuse. Avant d’utiliser la sécheuse, essuyer le tambour de la
sécheuse avec un linge humide pour enlever la poussière accumulée au cours de l’entreposage
et de l’expédition.

Page 20 Sélectionner le programme désiré Tumble Damp Press Cool Down TIMED Heavy
WP_WEGD4900XW WRINKLE SHIELD Sélectionner le programme souhaité pour la charge.Voir le
Guide de programmes pour plus d’informations sur chaque programme. PROGRAMMES DE
SÉCHAGE AUTOMATIQUE ACCUDRY™ Selon votre charge, vous pouvez sélectionner un degré de
séchage différent en tournant le bouton sur le degré...

Page 21: Entretien De La Sécheuse
Appuyer sur le bouton PUSH to START (enfoncer pour mettre en marche) pour démarrer un
programme PUSH TO START Appuyer sans relâcher sur le bouton PUSH to START (enfoncer pour
mettre en marche) pour démarrer le programme. Retirer rapidement les vêtements une fois le
programme terminé pour réduire le froissement.

Page 22 Nettoyer le filtre à charpie Nettoyage avant chaque charge Le filtre à charpie se
trouve dans l’ouverture de la porte de la sécheuse. Un filtre obstrué de charpie peut augmenter
la durée de séchage. Nettoyage : 1. Enlever le filtre à charpie en le tirant tout droit vers le haut.
Enlever la charpie du filtre en la roulant avec les doigts.

Page 23 Pour les sécheuses à gaz : 1. Débrancher la sécheuse ou déconnecter la source de
cou- rant électrique. 2. Fermer le robinet d’arrêt de la canalisation de gaz. 3. Débrancher le
tuyau de la canalisation de gaz et retirer les raccords fixés sur le tuyau de la sécheuse.

Page 24: Dépannage
DÉPANNAGE Essayer d’abord les solutions suggérées ici ou visiter notre site Web et consulter la
FAQ (Foire aux questions) pour tenter d’éviter le coût d’une intervention de dépannage... Aux
É.-U., http://www.whirlpool.com/help - Au Canada, www.whirlpool.ca Causes possibles Si les
phénomènes...

Page 25 DÉPANNAGE suite Essayer d’abord les solutions suggérées ici ou visiter notre site
Web et consulter la FAQ (Foire aux questions) pour tenter d’éviter le coût d’une intervention de
dépannage... Aux É.-U., http://www.whirlpool.com/help - Au Canada, www.whirlpool.ca Si les
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phénomènes Causes possibles...

Page 26: Garantie
5. Les défauts apparents, notamment les éraflures, les bosses, fissures ou tout autre dommage
au fini du gros appareil ménager, à moins que ces dommages soient dus à des vices de
matériaux ou de fabrication et soient signalés à Whirlpool dans les 30 jours suivant la date
d'achat.

Page 27 NOTES...

Page 28: Assistance Ou Service
Please include a daytime phone number in your correspondence. Avant de faire un appel pour
assistance ou service, veuillez vérifier la section “Dépannage” ou consulter
www.whirlpool.com/help. Cette vérification peut vous faire économiser le coût d'une visite de
réparation. Si vous avez encore besoin d'aide, suivre les instructions ci-dessous.
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